

# 20% Extra Tax Refund with your Arab Bank Mastercard credit card when shopping in Turkey!

Arab Bank Mastercard cardholders can now get 20% extra tax refund with their Mastercard credit card when shopping in Turkey!

The program contains 100+ brands and 200+ stores from top three tourist focused shopping malls of Istanbul: IstinyePark, Zorlu Center and EMAAR Square Mall.

## How to redeem the offer:

1. Shop tax free and pay with Arab Bank Mastercard in participating stores (IstinyePark, Zorlu Center and EMAAR Square Mall).
2. Cardholder pays and provides passport information.
3. Cardholder presents their Mastercard to the cashier for extra 20% refund campaign registration.
4. Cashier registers the cardholder for the extra 20% tax refund campaign.
5. Cashier provides the cardholder with a printed tax-free form.
6. Cardholder visits the customs office at the airport for the digital customs stamp.
7. Global Blue pays the refund and the extra 20% amount to the registered Mastercard, after customs validation.

## Terms and Conditions:

- The 20% extra refund is applied to the VAT refund amount, not the total sales amount. It is capped at 2000 TRY.
- The offer is valid until September 20, 2026.

# استرداد الضرائب الإضافية بنسبة ٢٠٪ باستخدام بطاقة ماستركارد الخاصة بك من البنك العربي عند التسوق في تركيا!

الآن يمكن لحاملي بطاقات ماستركارد الائتمانية من البنك العربي استرداد الضريبة الإضافية بنسبة ٢٠٪ باستخدام بطاقة ماستركارد الائتمانية الخاصة بهم عند التسوق في تركيا!

يتضمن البرنامج 100+ علامة تجارية و200+ متجر من أفضل ثلاثة مراكز تسوق تركز على السياحة في إسطنبول:

. EMAAR Square Mall و Zorlu Center و Istinye Park

## كيفية الاسترداد:

- تسوق بدون ضرائب وادفع باستخدام بطاقة ماستركارد الخاصة بك من البنك العربي في المتاجر المشاركة (EMAAR Square Mall و Zorlu Center و Istinye Park).
- يدفع حامل البطاقة ويقدم معلومات جواز السفر.
- يقدم حامل البطاقة بطاقة ماستركارد الخاصة به إلى أمين الصندوق للحصول على تسجيل حملة استرداد إضافية بنسبة ٢٠٪.
- يقوم أمين الصندوق بتسجيل حامل البطاقة في حملة استرداد الضرائب الإضافية بنسبة ٢٠٪.
- يوفر أمين الصندوق لحامل البطاقة نموذجاً مطبوعاً معفياً من الضرائب.
- يزور حامل البطاقة المكتب الجمركي في المطار للحصول على الختم الجمركي الرقمي.
- تدفع Global Blue المبلغ المسترد والمبلغ الإضافي البالغ ٢٠٪ إلى بطاقة Mastercard المسجلة، بعد التحقق من صحة الجمارك.

## الشروط والأحكام:

- يتم تطبيق الاسترداد الإضافي بنسبة ٢٠٪ على مبلغ استرداد ضريبة القيمة المضافة، وليس إجمالي مبلغ المبيعات. الحد الأقصى للسعر 2000 ليرة تركية.
- يسري العرض حتى 20 سبتمبر 2026.
- البطاقات المؤهلة: بطاقات ماستركارد الائتمانية.